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Referat Dagtilbudsbestyrelse 22/11 

Tilstede: Susanna, Kirsten, Unna, Troels, Nishanti, Mads, Phillipe, Johanne, Mette 

Afbud: Julie og Mia 

Referent: Mette 

 

1) Nyt fra dagtilbud 

- Opstart af byggeri i Bonanza nærmer sig omsider.  Første byggemøde er i starten af december.   

- Lise Thorn, som er skoleleder på Vorevangsskolen, stopper efter mange år på skolen. En ny vil 

blive ansat og Susanna er med til ansættelsessamtalerne 

- Pædagogisk tænker og foredragsholder Per Schulz Jørgensen holder foredrag 25.3 2019 og der 

er begrænsede antal billetter. Fordeling af billetter vil bestyrelsen forholde sig til i et af de 

kommende bestyrelsesmøder.  

- Der forventes besparelser i det kommende budgetår på 400.000. Budgettet gennemgås på 

næste møde.  

 

2) Budgetprincipper 

Principperne gennemgås og drøftes. De er af ældre dato, så Susanna vil til næste møde lave et 

udkast til nyskrevne principperne, så de er mere nutidige. Hovedpointerne er dog stadig de samme. 

Susanna sender udkastet ud sammen med dagsordenen inden næste møde 

 

3) Orientering om kostvalg.  

Første valgrunde er i gang og vi venter spændt på at se på udfaldet om, hvor der skal være 

madordning. Kravspecifikationer for maden kan ses på Intra. 

 

4) Frivillighed (Opfølgning fra MED-udvalget) 

Frivillighed er blevet drøftet og der er lavet retningslinjer i MED-udvalget. Disse er sendt til område-

MED (Randersvej) og som senere skal sendes til Hoved-MED (børn og unge) 

 

5) Evt. 

- Der er flere steder på cykelstien langs Nordlys og ned mod de andre institutioner mod Føtex, 

hvor der kan opstå farlige situationer, da der kommer hurtig trafik, når man kommer fra 

stikvejene. Hvis man vil klage, skal man gøre det til kommunen. Johanne undersøger til næste, 

hvor man skal sende klagen hen.  

- Troels fortæller om gårsdagens møde med Børn og Unge Rådmand, hvor der var fokus på 

bestyrelsens øgede indflydelse i dagtilbuddene. Der blev pointeret, at man kan tage alt op til 

drøftelse. En opfordring til at man i bestyrelsen taler om motivationen for at blive valgt ind i 

bestyrelsen. En opfordring til at man samarbejder med lokalsamfundet, samt en drøftelse om, 

hvordan man kan udnytte institutionernes lokaler og legepladser bedre. Det blev forslået, at 

der skulle være et introducerende kursus for bestyrelsesarbejde. Det blev mødt med 

imødekommenhed fra politikerne, så det bliver der gået videre med.   
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- Emner til fremtidige dagsordener: Budget, principper for brug af lokaler og legepladser, 

information og stillingtagen om familiestuerne, den styrkede læreplan, forældreinddragelse og 

samskabelse, samarbejde med skolen. Vi arbejder på et årshjul næste gang.  

- Susanna introducerer kort principperne for den styrkede pædagogiske læreplan. Det drøftes 

videre på næste møde.  

- Bestyrelsen er interesseret i, hvor mange der er oplyst om, hvad der foregår på møderne i 

dagtilbudsbestyrelsen. Susanna undersøger hvor mange, der læser referaterne på intra.  

 

 

 

 


